
Uitkomsten commissie Stadsbeheer d.d. 6 september 2007 
 
07-06-01 Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet de heer A. Pool (CU) welkom als 
nieuw lid van deze commissie. 

 
07-06-02 Publieksrondvraag / spreekrecht 
  De heer H. Marsman, Themislaan 99 te Heerhugowaard: 

Verzoekt de commissie te bewerkstelligen dat de procedure van de 
kapvergunning van de bomen in de Themislaan opnieuw gevoerd wordt.  
Reden: Bij de informatieavonden van de gemeente is altijd gezegd dat het 
bomenplan nog niet gereed is. De publicatie van de positieve bomenbalans heeft 
hem doen denken dat het bomenbestand in de straat op peil zou blijven. Daardoor 
is er geen reactie op de vergunningaanvraag gekomen. Nu hij het kapplan voor de 
Themislaan heeft gezien, blijkt dat er sprake is van het verdwijnen van een groot 
aantal bomen. De uitgesproken tekst deelt hij uit aan de commissieleden. 
 
De heer  Weits namens de bewonerscommissie Themislaan: De 
bewonerscommissie is in alles gekend door de gemeente, behalve in het 
kapschema. In een publicatie geeft de gemeente aan dat het bomenplan is 
besproken met de bewonerscommissie. Dat is niet waar. De bewonerscommissie 
voelt zich op het verkeerde been gezet en verzoekt de procedure voor het 
bomenplan in de Themislaan opnieuw te voeren.  
De uitgesproken tekst zal bij de notulen gevoegd worden.  actiepunt notuliste 
 
De commissie geeft aan dat de communicatie kennelijk niet goed verlopen is en 
betreurt dat de wethouder (H. v.d. Heiligenberg) niet aanwezig is om een 
antwoord te geven.  
 
B. Schuyt (Hoofd Wijkbeheer) geeft aan hoe de gemeente de voorlichting van de 
herstructurering van de wijkheeft aangepakt, inclusief de informatie over het 
bomenplan. Hij geeft aan dat er niet met het kappen van bomen begonnen wordt 
voor dat hij met de wethouder gesproken heeft.     actiepunt B. Schuyt 

 
07-06-03 Mededelingen 

De commissie geeft aan voldoende te zijn geïnformeerd met de meegezonden 
specificatie van de ongevallencijfers 2007. 

 
07-06-04 Toelichting voortgang uitvoering urnenmuur 

De heer J. Vegter (Hoofd Stadsbedrijf) licht de plannen en de planning van de 
plaatsing van een drietal urnenmuren op de algemene begraafplaats toe.  
De commissie kan zich vinden in dit plan en de planning. 
Het kredietvoorstel wordt aan de commissie SO van oktober voorgelegd, omdat er 
in oktober geen vergadering van de commissie SB is. 

 
  Tekening vlekindeling Heerhugowaard 

De commissie geeft aan voldoende te zijn geïnformeerd met de meegezonden 
tekening. 

 
07-06-05 Actieve informatie / WGR 
  Geen. 
 
07-06-06 Vergaderverslag van 5 juli 2007 
  Het verslag wordt zonder opmerkingen vastgesteld. 
 
 
 



07-06-07 Raadsvoorstel dekking investering gemeentewerf 
  Ter plekke wordt een licht redactioneel gewijzigd voorstel uitgedeeld. 
  De heer S. Kuin (Stafmedewerker sector Stadsbeheer) geeft een korte toelichting. 
   

De commissie geeft aan dat het voorstel als akkoordstuk op de raadsagenda kan 
worden geplaatst. 

 
07-06-08 Raadsvoorstel aanpassing van de Afvalstoffenverordening 

De commissie geeft aan dat het voorstel als akkoordstuk op de raadsagenda kan 
worden geplaatst. 

 
07-06-09 Initiatiefvoorstel overdrachtsdocument Parkeren in de voortuin 
  J. Koppelaar geeft een korte inleiding over dit initiatiefvoorstel.  

Hij stelt voor om de in notitie aangegeven 'aandachtspunten' voor het college in 
de raadsbehandeling aan het college mee te geven als 'actiepunten'. 
Omdat hij door de werkgroep is aangewezen als inleider van dit voorstel en hij 
niet bij de raadsvergadering van september aanwezig kan zijn, stelt hij voor om dit 
voorstel in de raad van oktober te behandelen.  
 
De commissie geeft in z'n algemeenheid aan dat deze vorm van voorbereiding 
een recept kan zijn voor een eventueel volgend initiatief. Fractie Burgerbelang 
geeft aan in beginsel geen bezwaar te hebben om daarin mee te doen. 
 
Het voorstel kan als bespreekstuk  voor de raad van 23 oktober 2007 
geagendeerd worden.  

 
07-06-10 Rondvraag en sluiting 

GroenLinks geeft aan dat binnenkort circus Renz Berlin in Heerhugowaard 
voorstellingen geeft. Dit circus werkt met dieren en staat volgens haar informatie 
bekend niet respectvol met dieren om te gaan. Hoe past het verlenen van de 
vergunning bij het raadsuitgangspunt van respectvol met dieren om te gaan.  
Betreurd wordt dat de wethouder niet aanwezig is om hierop te antwoorden. 
 
B. Schuyt geeft aan dat binnenkort de nota dierenwelzijn in het college aan de 
orde komt. Het huidige beleid geeft nog geen grond om de circusvergunning te 
weigeren.  
A. Harren (VVD) en mw. M. Bol (GL) spreken af de dierenverblijven van het circus 
samen te bezoeken.  
 
Burgerbelang: Vraagt of winkeliers die dat willen anti-rampalen voor hun 
winkelpand mogen plaatsen.  
B. Schuyt antwoord dat hem geen aanvragen daarvoor bekend zijn, maar dat een 
verzoek daarvoor m.b.t. de veiligheid van de winkel positief zal worden bezien.  
 
Burgerbelang: De nieuw geplaatste basketbalpalen in de Schilderswijk zijn nog 
niet voorzien van ballenvangers. 
B. Schuyt zal hier de volgende commissie op antwoorden.  actiepunt B. Schuyt 
 
H.O.P.: stelt de bereikbaarheid van de Dekamarkt en veiligheid van fietsers in het 
Stadshart aan de orde. Hij voelt zich niet serieus genomen door het projectteam in 
zijn opmerkingen daarover. Hij krijgt het antwoord dat de situatie inderdaad niet 
optimaal is en dat de fietser met borden op een veilige route wordt gewezen. Ook 
die borden zijn nog niet geplaatst.            actiepunt loco-griffier 
 
VVD: Op het speelveldje aan de Kerkrinklaan is sprake van overlast en 
vandalisme door enkele jongeren.  
B. Schuyt geeft aan hij de overlastmeldingen zal nagaan bij de casemanager JIP. 



        actiepunt B. Schuyt 
 
Bij de voorlichtingavond over de facelift van speelplek Pyramide hebben de 
aanwezigen de voorkeur uitgesproken voor een ondervloer van beton. Is er al 
meer duidelijkheid hierover.     actiepunt B. Schuyt 
 
PvdA: Verwacht schriftelijk antwoord van de wethouder over de eerder gestelde 
vraag inzake de onveiligheid van de rand rondom het Stadsplein. 
            actiepunt H. v.d. Heiligenberg 
 
PvdA: Wacht nog op antwoord op de eerder gestelde vraag inzake het vol met 
geparkeerde auto's staan van de keerlus bij de huisartsenpost in Zuidwijk. Dit 
i.v.m. de doorgang van hulpdiensten.    actiepunt B. Schuyt 
 
De commissie bedankt de voorzitter voor zijn prima voorzitterschap in de 
afgelopen jaren en wenst hem en zijn vrouw veel succes in Australië.  
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.20 uur. 


